
 

 

                    Protokół posiedzenia komisji wspólnych z dnia 20.02.2024 

 

 

 Posiedzenie komisji wspólnych Rady Miejskiej odbyło się 20.02.2024 r. Uczestniczyli 

w nim radni i zaproszeni goście, zgodnie z listą obecności. Celem posiedzenia była analiza 

projektów uchwał przygotowanych na sesję RM, zaplanowaną na 23.02.2024 r.  

Na protokolanta wybrano radną Alicję Żaguń. Posiedzenie prowadził przewodniczący RM 

Bartłomiej Czaki. Projekty uchwał omawiano według kolejności punktów z porządku obrad. 

Ustalono, że sprawozdanie z działalności Burmistrza ( punkt 3) zostanie omówione 

szczegółowo podczas objazdu gminy. Radna Grażyna Bieniek zadała kilka pytań: 

1. w sprawie zamówienia publicznego 

2. w sprawie zakupionych ławek i parasoli 

3. w sprawie budek ustawianych w czasie jarmarku 

4. czego dotyczy jedno z zadań z punktu dotyczącego utrzymania czystości ( str. 18) 

5. w sprawie odmowy udzielenia dofinansowania groty solnej przez Urząd 

Marszałkowski 

Odpowiedzi udzieliła Burmistrz Teresa Substyk: 

Ad.1 Sprawa dotyczy wywozu nieczystości. 

Ad.2 Ławki i parasole zakupione w ramach utrzymania zieleni będą wystawione w sezonie 

letnim. 

Ad.3 Budki są użyczane nieodpłatnie. W związku z okresem trwałości projektu, nie mogą być 

ustawione na stałe. 

Ad.4 Zadanie dotyczy firmy Alpinus. 

Ad. 5 Pomimo naprawienia usterek wentylacji groty solnej Urząd Marszałkowski odmówił 

dofinansowania inwestycji. Gmina rozważa skierowanie sprawy do sądu. 

Innych pytań nie było.  

Punkt 4. Skarbnik Alina Kowalska przedstawiła zmiany w budżecie na 2024 rok. Nie było 

pytań. 

Punkt 5. Skarbnik Alina Kowalska zreferowała urealnienie prognozy WPF, związanej ze 

zmianami w budżecie. Nie było pytań do tego punktu. 



Punkt 6. Pani Alina Kowalska przedstawiła projekt zmiany uchwały z grudnia 2023 r., 

dotyczącej dofinansowania dla Powiatu Bydgoskiego. Konieczne jest wprowadzenie kwoty 

8.549 zł, która nie została przekazana w ubiegłym roku. Nie było pytań. 

Punkt7. Burmistrz Teresa Substyk zreferowała projekt uchwały w sprawie braku zgody na 

wydzielenie funduszu sołeckiego. Dla sołectw korzystniejsze jest ich dofinansowanie. Radna 

Grażyna Bieniek zwróciła uwagę, że uzasadnienie dołączone do tej uchwały dotyczy innego 

punktu. Radna Marzanna Szewczyk zauważyła, że sołectwo Kujawska więcej skorzystałoby 

na wyodrębnieniu funduszy sołeckiego. Burmistrz Teresa Substyk odpowiedziała, że 

szczegółowe wyjaśnienia będą złożone w czasie sesji, ponieważ pani Barbara Białkowska, 

która odpowiada za projekt tej uchwały, jest nieobecna. Radny  Andrzej Bąbka poprosił o 

uzupełnienie tego punktu o dochody poszczególnych świetlic. Radna Szewczyk spytała, 

dlaczego w świetlicy Jagódka mogą się odbywać spotkania dla maksymalnie 58 osób. 

Odpowiedź : tak wynika z przepisów przeciwpożarowych. 

Punkt 8. Kierownik Referatu Edukacji przedstawiła projekt uchwały , wywołanej zakupem 

elektronicznego systemu rozliczania dotacji. Uchwała z 2020 roku nie pozwala na 

przeprowadzenie rozliczeń w tej formie. Trzeba to uregulować formalnie. Nie zgłoszono 

pytań do projektu uchwały. 

Punkt 9. Zmiana dotychczasowej uchwały spowodowana jest zmianą nazewnictwa ( w 

obecnie obowiązującej używany jest termin „miasto i gmina”) oraz podwyższeniem kwoty 

dotacji dla żłobka ( 500 zł) . Referowała p. Katarzyna Małecka. Brak pytań. 

Punkt 10. Referowała Burmistrz Teresa Substyk. Projekt uchwały dotyczy bezprzetargowego 

przedłużenia umowy dzierżawy nieruchomości przy ul. Dworcowej. Nie było pytań. 

Punkt 11, 12 i 13 referowała kierownik biura planowania przestrzennego, pani Anna 

Kwiatkowska. Projekty uchwał dotyczyły planów zagospodarowania przestrzennego na 

terenie wsi Otorowo. Nie było pytań. 

Punkt 14 nie został przedstawiony ze względu na nieobecność pani Barbary Białkowskiej. 

Punkt 15 zreferowała Sekretarz Magdalena Rudna-Plewa. Podjęcie uchwały jest konieczne ze 

względu na nowe nazewnictwo wprowadzone przez ustawę. Brak pytań. 

Punkt 16 przedstawiła Kierownik Zespołu Interdyscyplinarnego Wiesława Nyc. Uchwała jest 

wywołana nowym nazewnictwem wprowadzonym przez ustawę. Nie było pytań. 

Punkt 17 przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, pan Szymon 

Raczyński. Uchwała dotyczy wniosku, który przekazany został do Burmistrza, ponieważ nie 

mieści się w kompetencjach Rady Miejskiej. Nie było pytań. 



Przewodniczący Rady Miejskiej, pan Bartłomiej Czaki poinformował zebranych, że złożył 

interpelację w sprawie wprowadzenia odcinkowego pomiaru prędkości na drodze krajowej nr 

10, w okolicach Solca Kujawskiego. 

Innych głosów nie było. 

 

Protokołowała Alicja Żaguń 

Alicja Żaguń 

 

 


